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Generalforsamling i Grundejerforeningen Nørlev Strand 2024 – referat 

Bestyrelsen bestod i 2023 af:  

Lotte Høgenhaug (sekr.), Erik Hattens (kasserer), Anders Bang Skjødt, Gert Frølund 

Petersen (fmd.) og Jesper Kanstrup (ref.) 

1. Valg af dirigent.  

Claus Holm (Julivej 6) blev valgt og det konstateredes at indkaldelse til GF er 
foretaget rettidigt iht. foreningens vedtægter. 

2. Bestyrelsens beretning.  
Ved formand Gert Frølund Petersen, der refererede fra bestyrelsens arbejde hen 
over året. 
Der blev konstateret rekordstort fremmøde ved arbejdsdag (grøfter frilagt/granris 
udlagt/oprydning mv. foretaget). Tak for god indsats fra alle deltagere. 
Sidste affaldsmolok på plads på Grønne Klitvej efter aftale med Skallerup 
Feriecenter og efter høring i naturfredningsinstanser. Feriecentret har udvist stor 
samarbejdsvilje i etableringen (affaldsstationen er placeret på Feriecentrets grund) 
og takkes herfor. 
Ved molokker har folk stillet byggeaffald – dette frabedes (molokker er til 
husholdningsaffald og alt andet skrald skal beboere selv køre på lossepladsen). 
Storskrald skal generelt håndteres som vanligt (der betales hertil over 
skattebilletten). 
Veje er vedligeholdt med grusudlægning og afretning – fartbump overvejes 
etableret i asfalt (for større holdbarhed) og et enkelt kort/højt bump planlægges 
udjævnet. Udbedring af huller i asfaltbelægning er under bearbejdning. 
Grøfter fungerer godt. Efterårsvej dog udfordret efter rørarbejde i jorden. Buske og 
træer trimmes manuelt, maskiner håndterer udgravning. 
Sandflugt er et problem. Hjelme plantet i foråret. Snor trukket omkring og granris 
udlagt på arbejdsdagen. Der tildækkes ikke med sand på kystsikringen i år, da de 
nyplantede hjelme skal have mulighed for at sætte sig – dette er tilladt og efter 
aftale med Hjørring Kommune. 
Gangvej på toppen af kystsikringen bearbejdes i bestyrelsen – boardwalk eller 
lignende løsning interessant og økonomi ser ikke urimelig ud. 
Trapper til stranden – lette og håndterbare, men bunden svær at holde fast. Sand 
overvejet og løsning med pæle bearbejdes (skruepæl, beton eller anden 
langtidsholdbar løsning). 
Vindmøller ud for kysten. Ikke udbredt optimisme. Uvist om projektet overlever. 
Sandfodring (forsøg med strandfodring) gennemført i Lønstrup. Et lignende projekt 
med strandfodring overvejes på vores strækning.  
Bestyrelsens beretning blev godkendt. 
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3. Forelæggelse af regnskab for 2023.  
I Erik Hattens fravær præsenterede Anders Bang Skjødt regnskabet, der også gøres 
tilgængeligt på foreningens hjemmeside 

4. Indkomne forslag.  

Ingen forslag modtaget. 

5. Fremlæggelse af budget for 2024 og fastsættelse af kontingent for 2024.  
I Erik Hattens fravær præsenterede Anders Bang Skjødt budgettet, der gøres 
tilgængeligt på foreningens hjemmeside. Bestyrelsen anbefaler fastholdt kontingent, 
hvilket blev godkendt af forsamlingen.  

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer.  

Efter tur afgår Lotte Høgenhaug, Jesper Kanstrup og Erik Hattens. Alle er villige til 

genvalg.  

Alle blev genvalgt. 

7. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen.  

P.t. er 1. suppleant Per Hyttel Larsen og 2. suppleant Hanna Skjønning. Begge er 

villige til genvalg. 

Begge blev genvalgt. 

8. Valg af revisor 

Nuværende revisor, Bente Grønkjær, er villig til genvalg. 

Bente blev genvalgt 

9. Valg af 1 revisorsuppleant,  

Nuværende revisorsuppleant, Karl Svendsen, er på valg og ønsker ikke genvalg. 

Søren Villadsen (Morgenvej 2) blev valgt. 

10. Eventuelt 

Kommentar fra salen; Molokker bør ikke tømmes i blæsevejr med respekt for 
naturen – alle opfordres til at kontakte Hjørring Affald ved registrering af affald i 
området. Hjørring Affald har ansvaret for renhold af affaldsstationerne.  
 
Spørgsmål fra salen; Overvejes el-ladestandere stillet op centralt i området eller skal 
den enkelte beboer forestå ladning på egen grund? 
Bestyrelsen arbejder videre med spørgsmålet. 

 
Spørgsmål fra salen; Kunne bestyrelsen overveje at arbejde med etablering af en 
fælles saunaklub? – bestyrelsen arbejder videre med spørgsmålet. Der ses på drift, 
økonomi, placering osv. 

 
Spørgsmål fra salen; Parkering på Morgenvej er en udfordring – kunne man på 
arbejdsdagen udlægge afgrænsninger, som hindrer parkering? 
Tages med som eventuelt arbejdsemne på næste års arbejdsdag. 

 



 

 

Spørgsmål fra salen; Kan arbejdsdagen starte kl. 9.30? 
Dette års arbejdsdag trak lidt ud, da vi kom lidt sent i gang og arbejdsopgaverne 
var større end normalt. Starttidspunkt fastholdes til kl. 10.    

 
Spørgsmål fra salen; Har vi søgt om hjertestarter? 
Ved den første hjertestarteransøgning er vi blevet afvist. Ny ansøgning foretages. 
Elektriker Lars Toft (Oktobervej 3) tilbyder at stå for montage. Evt. sponsorløsning 
overvejes. 

 
Spørgsmål fra salen; Kan GF starte senere? 
GF starter kl. 14, da der kl. 16 følger GF for Kystsikringslauget. 
Starttidspunkt fastholdes til kl. 14. 
 
Spørgsmål fra salen; Høj fart registreres på Oktobervej – kan der etableres 
fartdæmpende foranstaltninger? 
Punktet tages med til videre bearbejdning. 

 
 

 

 


